

000	0000000
2.Shape	000 000 00 00000 00 00 0000 000
3.Material	0 000000000 0 0000 0 00000 000 0 000000 000000 0000000 00000 0 000000 00000 00000 :00000 00000 000000 0000000000
4.Back 00000	000000 00000 00000 00 000 000 .0000 0 000000 0000 0 000000000 0 0000000000 0 0000000
5.Visor	00000000 000 000000 00 0000
6.COLOR	0 000000000 0 0000000 0 000000 0 0000000 0 000000 0 0000000 0 00000000 :0000000 00000000 .000 0 0000 0 0000 :000000000 / 000000 00 000000 000 0 0000000 / 000000000 0 00000000 / 0000000 0 0000000 / 00000000.
7.Size	000000000 00 60- 00 56 0 00000000 00 55- 00 48 0 0000 0
8.LOGO	0000000 0 00000000 000 00000000 0 00000000 appliqu� 0 3 00000000d 000
9.MOQ	50 0000 00000000 0000
11.Packing	25PCS / 100 000000000pcs 00000000 / 0000
	0000000 00000 000000000 00000 60000 0000 000000 00 00000" 20 000000
	40 "12000 0000 000000 00 00000 00000000pcs 00000000
	40 "13000 0000 000000 00 00000 000000 00000000pcs 00000000
12. 000000 000000	FOB 00000000 00000000 00000000 00000 0000 000000000 000000 0000 0000000
13. 000000 000000	000000 000 0000 00 0000
14. 000000 000000	T / T 0 L / C 0 0000 0000 0 00000000 00000000.
15. 0000000 000000	4 ~ 7 000000 00000 0000000000 0000 00000
16. 0000000 000000	USD30 00000000 0000 000000 00 00000000 00000 0000000 .000000000 00000000
17. 000000000 000000	15 ~ 20 000000000 0000 00 00000000 00000000 0000 00000000 00000











NO1. 請提供所有樣品之詳細說明及尺寸。

NO2. 請提供所有樣品之詳細說明及尺寸。

.請提供所有樣品之詳細說明及尺寸。 .3 請提供

.請提供所有樣品之詳細說明及尺寸。 .4 請提供

樣品之詳細說明及尺寸。 .5 請提供 & amp. 樣品之

樣品之詳細說明及尺寸。 :樣) 樣品之詳細說明及尺寸 & 樣品之詳細說明及尺寸。 .6 請提供 snapback 樣品之

樣品之詳細說明及尺寸。 樣品之詳細說明及尺寸。 樣品之詳細說明及尺寸。 樣品之詳細說明及尺寸。 5 請提供

樣品之詳細說明及尺寸。 (樣品之詳細說明及尺寸 / 樣品之詳細說明及尺寸。 樣品之詳細說明及尺寸。 樣品之詳細說明及尺寸。

NO7. 請提供所有樣品之詳細說明及尺寸。



customer



team



office



workshop

Aung Crown Caps & Hats Industrial Ltd. is direct manufacturer specializing in various hats such as snapback hats, 5 panel camp hat, bucket hat, winter beanie, baseball cap, military cap etc..

There, workers mostly have more than 10 years experience and special production lines are trained for top quality standard. We make sure every piece keep the same good quality no matter for sample or bulk!

Now and then we have customers visit us and the impression they have on us will be "AungCrown do care each detail even our-self do not expect before! That is great for my brand!" Sincerely hope you are the next witness!

With great pleasure and patience, our professional sales team are welcomed your contact of any questions or concerns!





If you want to know more or have any questions feel free to contact us

1. CONTACT US

1. We are open for business 24/7. Please contact us at any time.

a: 25. We are open 24/7.

2. We have a 100% satisfaction guarantee.

a: We have a 100% satisfaction guarantee. We have a 2-year warranty on all our products. We have a 24-hour customer support team. We have a 24-hour shipping service.

3. We have a 24-hour customer support team.

a: 5-3 : 24/7 days. We have a 10% discount on all our products. We have a 24-hour shipping service. We have a 24-hour customer support team.

4. We have a 24-hour shipping service.

a: We have a 24-hour shipping service. We have a 24-hour customer support team. We have a 24-hour shipping service.